

Press Release / Pressemitteilung

MLAWGROUP ADVISES QUREINVEST IN SERIES A FINANCING ROUND OF PAREQ AG

Munich, October 2010

MLawGroup advises QureInvest in a series A financing round of PAREQ AG.

QureInvest is a company investing equity in biotech and life science businesses with a focus on seed and early stage companies.

PAREQ AG is active in the development and commercial exploitation of products and services in the field of diagnostics through biomarkers, pathologic samples and tissue information relevant for diagnosis, and the use of such products and information for the identification, testing and development of new therapeutic drugs. The company's corporate headquarters are located in Duesseldorf, Germany, and it's research facility are located in Zurich, Switzerland.

Counsel to QureInvest:

MLawGroup, Munich: Dr. Hubert Besner, Dr. Florian Anselm.

MLAWGROUP BERÄT QUREINVEST BEI DER SERIE A FI- NANZIERUNGSRUNDE DER PAREQ AG

München, Oktober 2010

MLawGroup berät die QureInvest beim Abschluss einer Serie A-Finanzierungsrunde der PAREQ AG.

QureInvest investiert Eigenkapital in Biotechnologie- und Lifesciences-Unternehmen mit Schwerpunkt Gründungs- und Wachstumsfinanzierung.

PAREQ AG entwickelt und verwertet Produkte und Dienstleistungen im Bereich Diagnostik über Biomarker, pathologische Proben und diagnostisch relevante Gewebeinformationen und Nutzung dieser Produkte und Information für die Auffindung, Testung und Entwicklung neuer Therapeutika. Der Hauptsitz des Unternehmens ist in Düsseldorf, die Forschungsabteilung befindet sich in Zürich.

Berater QureInvest:

MLawGroup, München: Dr. Hubert Besner, Dr. Florian Anselm.

MLawGroup

MLawGroup is a law firm located in Munich, Germany. We advise exclusively technology companies (and their investors) from the following industries

- ICT
- Biotech
- Medtech, including Health Care
- Cleantech
- Automotive

in the following practice areas

- Start-up and Venture Capital
- IP and Patents
- Business and Technology Transactions
- Corporate and Compliance
- Labor and Employment
- Litigation and Arbitration
- Mergers and Acquisitions.

MLawGroup ist eine Anwaltskanzlei mit Sitz in München. Wir beraten ausschließlich Technologieunternehmen (und deren Investoren) aus den Branchen

- ICT
- Biotech
- Medtech, including Health Care
- Cleantech
- Automotive

in folgenden Arbeitsbereichen

- Start-up and Venture Capital
- IP and Patents
- Business and Technology Transactions
- Corporate and Compliance
- Labor and Employment
- Litigation and Arbitration
- Mergers and Acquisitions.

MLawGroup
Maximilianstraße 31
80539 München

Dr. Hubert Besner

hubert.besner@mlawgroup.de

Tel.: +49 89 24 213 0

Fax: +49 89 24 213 213

>> www.mlawgroup.de